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JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült: a Humán Erőforrás Bizottság 2011. március 23-án Eger Megyei Jogú Város 
Polgármesteri Hivatal (Eger, Dobó tér 2.). I. számú tárgyalójában megtartott nyílt üléséről 
 
 
Jelen vannak:  
Csákvári Antal elnök 
Lombeczki Gábor képviselő tag 
Bognár Ignác képviselő tag 
Martonné Adler Ildikó képviselő tag 
Bodnár Gábor külső szakértő 
Aranyosi Gábor külső szakértő 
 
Hiányzik: 
Lakatos Oszkár szakértő 
 
A hivatal részéről:  
Dr. Kovács Luca jegyző 
Dr. Palotai Zsuzsanna irodavezető 
Ballagó Zoltán irodavezető 
Juhászné dr. Krecz Erzsébet irodavezető 
Farkas Judit jegyzőkönyvvezető 
Vassné Haraszti Zsuzsa jegyzőkönyvvezető 
 
 
Meghívott vendégek: 
Balogh Éva 
 
A bizottság elnöke köszöntötte a megjelenteket és a meghívott vendégeket. Megállapította, 
hogy a bizottság 6 fővel határozatképes és az ülést megnyitotta. Ismertette a napirendi 
pontokat, melyet a bizottság egyhangúlag elfogadott.  
 

1.) Eger Megyei Jogú Város Közgyűlésének rendelet-tervezete a személyes 
gondoskodást nyújtó szociális, valamint a gyermekjóléti alapellátásokról és azok 
térítési díjairól szóló 14/2007. (III.30.) sz. rendelet módosításáról  
Előterjesztő: Habis László polgármester 
Előadó: Dr. Palotai Zsuzsanna 
             Ballagó Zoltán 

 
 
Ballagó Zoltán: 
Elmondta, hogy ezt a rendelet-tervezetet a két iroda közösen készítette. A rendelet-tervezetet 
a Költségvetési és Gazdálkodási, valamint a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság is tárgyalta és 
mindkét bizottság egyhangúlag támogatta a Közgyűlés elé terjesztését. 



 
Csákvári Antal: 
A gyermekvédelmi törvény január 1-től megváltozott és ez lehetővé teszi a fenntartók részére, 
hogy az étkezési nyersanyag norma legfeljebb 50 %-nak megfelelően a rezsi költséget 
érvényesítsék, vagy beépíthessék a térítési díjba.  
  
 
Csákvári Antal: 
Kérdés, hozzászólás nem lévén kéri szavazzanak. Megállapítja, hogy a bizottság 6 igen 
egyhangú szavazattal támogatja Közgyűlés elé terjesztését. 
 
 

23/2011. (03.23.) sz. HEB. döntés 
 
 Eger Megyei Jogú Város Közgyűlése Humán Erőforrás Bizottsága támogatja a személyes 

gondoskodást nyújtó szociális, valamint a gyermekjóléti alapellátásokról és azok térítési 

díjairól szóló 14/2007. (III.30.) sz. rendelet módosításáról szóló rendelet-tervezet Közgyűlés 

elé terjesztését. 

 
 

 
1.) Előterjesztés intézmények étkezési térítési díjainak és eladási árainak 2011. évi 

változásaival összefüggő előirányzat módosításokról 
Előterjesztő: Habis László polgármester 

            Előadó: Dr. Palotai Zsuzsanna irodavezető 
                         Ballagó Zoltán irodavezető 
 
Ballagó Zoltán: 
Az első és a második napirendi pont szervesen kapcsolódik egymáshoz. A rendelet 
módosításból következik maga az előterjesztés. Az előterjesztésben egy átlagos 6 %-os 
térítési díj emelésre tettek javaslatot. Az előterjesztés mellékletekben részletesen kimutatták a 
változásokat. Az előterjesztést a Költségvetési és Gazdálkodási Bizottság, valamint a 
Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság egyhangúlag támogatta. 
 
Csákvári Antal: 
Kérdés, hozzászólás nem lévén kéri szavazzanak. Megállapítja, hogy a bizottság 6 igen 
egyhangú szavazattal támogatja Közgyűlés elé terjesztését. 
 

24/2011. (03.23.) sz. HEB. döntés 
 
 

1. A Humán Erőforrás Bizottsága támogatja, hogy 2011. április 1-jei hatállyal a 
gyermek- és diákétkeztetés, valamint a saját dolgozók étkeztetésének nyersanyag-, 
rezsiköltségei, eladási árai a Pensió 17 Kft. által működtetett konyhák esetében az 
1. számú melléklet szerint kerüljenek meghatározásra. 

2. A Humán Erőforrás Bizottság támogatja, hogy 2011. április 1-jei hatállyal a 
gyermek- és diákétkeztetés, valamint a saját dolgozók étkeztetésének nyersanyag-, 
rezsiköltségei, eladási árai a nem Pensió 17 Kft. által működtetett konyhák esetében 
a 2. számú melléklet szerint kerüljenek meghatározásra. 



3. A Humán Erőforrás Bizottság támogatja, hogy 2011. április 1-jei hatállyal a szociális 
és gyermekjóléti intézmények nyersanyag-, rezsiköltségei, eladási árai a 4. számú 
melléklet szerint kerüljenek meghatározásra. 

4. A Humán Erőforrás Bizottság támogatja, hogy az intézmények, valamint ezzel 
párhuzamosan az Egri Közszolgáltatások Városi Intézménye az étkeztetéssel 
összefüggő 2011. évi étkezési kiadási és bevételi előirányzatai a 2011. április 1-jei 
hatályú árváltozások miatt töredékévi szinten a 3. számú melléklet részletezésének 
megfelelően módosuljanak. 
Dologi jellegű kiadások többlete: 25.917.- eFt, 
Intézményi működési bevételek többlete: 14.687 eFt. 
A kiadási előirányzatok módosításának az intézményi működési bevételeken túli 
fedezete 11.230.-eFt-os összegben önkormányzati támogatás, amely a 2011.  évi 
önkormányzati költségvetés VII fejezet 24 címszámáról  („Élelmezéssel összefüggő 
tartalék”) kerül átcsoportosításra az I. fejezet megfelelő címszámaira és kiemelt 
előirányzataira a 3. számú melléklet részletezésének megfelelően.  

5. A Humán Erőforrás Bizottság támogatja, hogy a 3. számú mellékletben részletezett 
intézményi bevételi és kiadási előirányzat-változások kerüljenek átvezetésre a 2011. 
évi önkormányzati költségvetési rendeleten. 

6. A Humán Erőforrás Bizottság támogatja, hogy a Közgyűlés fenntartói jogkörében 
eljárva utasítsa az érintett intézmények vezetőit a szülők helyben szokásos módon 
történő tájékoztatására, valamint a térítési díj és árváltozásokkal összefüggő 
valamennyi szükséges intézkedés megtételére. 

                            
                            Felelős:     Jegyző megbízásából: 
                                              Dr. Palotai Zsuzsanna 
                                              Egészségügyi, Szociális és Családvédelmi Iroda Vezetője 
                                              Ballagó Zoltán 
                                              Oktatási, Sport és Ifjúsági Iroda Vezetője 
                                              Juhászné dr. Krecz Erzsébet 
                                              Gazdasági Iroda Vezetője 
                                              érintett intézményvezetők 
                            Határidő:  azonnal 
                             
 
2.) Eger Megyei Jogú Város 2007-2014. közötti időszakra vonatkozó gazdasági 

programjának felülvizsgálata 
Előterjesztő: Habis László polgármester 
Előadó: Juhászné dr. Krecz Erzsébet irodavezető 
 
 

Juhászné dr. Krecz Erzsébet: 
Eger Megyei Jogú Város 2007-2013. közötti időszakra vonatkozóan rendelkezett gazdasági 
programmal. Az önkormányzati törvény előírja, hogy a gazdasági programnak legalább a 
ciklus végéig kell szólnia és a választásokat követően 6 hónapon belül a Közgyűlésnek jóvá 
kell hagynia ezt a gazdasági programot. Ezért került valamennyi bizottság elé a gazdasági 
program. 
Tudták azt, hogy komoly kormányzati előkészítések vannak annak érdekében, hogy 
valamilyen változtatások történjenek az önkormányzati rendszer vonatkozásában. Emiatt 
2014-ig meghosszabbították a hatályát a gazdasági programnak. Erre vonatkozóan készítették 
el a módosításokat az anyagban. Minden részterületet aktualizáltak. Valamennyi iroda 



közreműködésével készült az anyag, tehát mindenki a saját területét érintően állította össze. 
Valamennyi bizottság, amely tárgyalta az anyagot egyhangúlag támogatta a Közgyűlés elé 
terjesztését.  
 
Csákvári Antal: 
Elmondta, hogy vannak még olyan szabályozások, törvények, melyre utalás is történt. Nem 
mindegy, hogy az oktatás helyezte hogyan tisztázódik. A közoktatási törvény elfogadásra 
kerül majd, lehet látni, hogy az intézményeknél milyen feladatok maradnak meg, mi az, ami 
elkerül tőlük. Annak megfelelően kell majd átszabni a célokat, megnézni a pénzügyi 
lehetőségeket, a struktúrát hogy, ami most van ahhoz megfelelően alkalmazkodik-e vagy 
hozzá kell illeszteni az iskolák és óvodák a struktúráját az új törvényhez. 
 
Bognár Ignác: 
Hozzászólásában megemlítette a Testnevelési és sportkoncepció címszó alatt: „gondoskodni 
kell a sportlétesítmények védelméről”. Az AGÓRA miatt a teke és a vívócsarnok igazából 
nem ebbe a kategóriába esik. 
Volt egy megkeresés, hogy a siklóernyősök szerettek volna már évekkel korábban is egy 
telket megvenni az Eged egyik oldalán, hiszen Ők három irányból tudnak felrepülni, attól 
függően honnan fúj a szél. Itt szerettek volna egy telket megvásárolni, hogy biztonságos 
legyen a felszállásuk.  
Ez egy olyan anyag, amit több órán keresztül lehetne megbeszélni. 
 
Bodnár Gábor: 
A hivatal nagyon jól előkészített anyagot készített. 
 
Dr. Nagy Árpád: 
Hozzászólásában elmondta, hogy a Sportkoncepció 53. oldalán van egy olyan bekezdés „ a 
városi sportegyesületeket továbbiakban támogatni szükséges, a minőségi versenysport 
(különösen a vízilabda, kosárlabda, labdarúgás) folyamatos működtetése”. 
Kérte a szövegrészt módosítását: „a mindenkori minőségi versenysport” és ne kerüljön előre 
meghatározásra, hogy mi lesz a versenysport két év múlva, vagy három év múlva, hanem a 
mindenkori versenysport kerüljön támogatásra. 
A civilkapcsolatokkal kapcsolatos fejezeti résznél elmondta, hogy a civil egyesületek nevében 
szeretné megköszönni azt, hogy olyan módon tervezi koncepcióját a város, hogy a 
civilszervezetek forrás kiegészítő pályázatát továbbra is értékszinten fenntartja. 
A koncepcióba javasolta a következőket bevenni: „törekszik a létesítményekkel ellátás során 
arra, hogy a civilszervezetek egyre nagyobb támogatásba részesüljenek.” A kiszámíthatóság 
érdekében kész az önkormányzat a két szféra közötti együttműködési megállapodások 
megkötésére. (Folyamatban van egy együttműködési megállapodás a civilek és az 
önkormányzat között. Ez vélhetően realizálódni is fog, ezt hosszabb távon is érdemes lenne a 
koncepcióba rögzíteni.) 
Javasolta még, hogy keresse a lehetőséget az önkormányzat, hogy az önkormányzati 
törvényben a feladatként meghatározott tevékenységének ellátására a civil szervezeteknek 
kiszervez bizonyos tevékenységet, ezzel is erősíti a civil  szervezeteket illetve ezáltal könnyít 
a költségvetési feladatainak megoldásában az önkormányzat. 
Fontos a létesítménnyel kapcsolatos szinten tartás, illetve bővítés lehetőségének a rögzítése, 
és a kiszámíthatóság érdekében a két civil szféra közötti együttműködési megállapodás 
létrehozása. A feladat kiszervezésnél figyelembe veszi a civil szférában lévő lehetőségeket. 
 
 



Csákvári Antal: 
Elmondta, hogy az önkormányzat és a civilek között van egyeztetés és ezzel kapcsolatban 
majd lesz egy megállapodás az együttműködésről. Ebben lehetne szabályozni a feladatokat. 
Pld. hogy az önkormányzat milyen feladatokat bízna a civilekre, illetve várna el. Egy 
tízmilliós összegről van szó. Támogatni és biztosítani szeretnék ezt a keretösszeget a 
civileknek.    
 
Csákvári Antal: 
Kérdés, hozzászólás nem lévén kéri, szavazzanak. Megállapítja, hogy a bizottság 6 igen 
egyhangú szavazattal támogatja Közgyűlés elé terjesztését. 
 

25/2011. (03.23.) sz. HEB. döntés 
 

Eger Megyei Jogú Város Humán Erőforrás Bizottsága javasolja a 2007-2014. évi gazdasági 
programot közgyűlés elé terjesztését. 
 
3.) Előterjesztés az önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztésekhez kapcsolódó 

központosított előirányzatból származó támogatás igénybevételének részletes feltételiről 
szóló 7/2011. (III.9.) BM rendelet alapján igényelhető támogatási lehetőségről 

Előterjesztő: Vendrei Mária mb. irodavezető 
Előadó: Tóth Ferenc 

 
 
Tóth Ferenc: 
Ez a minisztériumi kiírás sokkal egyszerűbb lehetőségeket kínál, mint a szokásos Uniós 
támogatások. Ennél fogva a pályázat beadását követően május végén döntés születhet 
minisztériumi szinten a pályázat sorsáról. A nehézséget az okozhatja, hogy a közbeszerzés 
során eljárásrendet kell alkalmazni, ami hosszadalmas és figyelembe véve az iskolának a 
működését, jól be kell határolni azt a szűk intervallumot, amikor a beruházások nyertesség 
esetén elvégezhetőek. Ez az egyik nehézségi pont, amit alaposan át kell gondolni és meg kell 
az időpontokat jól határozni. Az Urbanisztikai Bizottság egyhangúlag támogatta az 
előterjesztést.   
 
Csákvári Antal:  
A Balassi Bálint Általános Iskola felújításáról van szó. 
 
Ballagó Zoltán: 
A szakiroda részéről maximálisan támogatják az előterjesztést. Megítélésük szerint az 
általános iskolai hálózatban a Balassi Bálint tagiskola infrastrukturális állapota már valóban 
rászorul a felújításra. Örömmel vették, hogy lesz lehetőség az infrastruktúra fejlesztésére, 
másrészt a sport infrastruktúra fejlesztésére. Az lett javasolva a társirodáknak és a város 
vezetésnek, hogy ne aprózzák szét a forrásokat, hanem koncentrálják a közoktatási 
intézménynek a fejlesztésére. Úgy gondolják, hogyha több mint hatvanmillió forint egy 
intézményre fordítódik, ez már valóban meglátszik és a minőségi oktatás célját szolgálja.  
 
Bodnár Gábor: 
Üdvözli, hogy Balassi iskolára egy nagyobb összeget szán az önkormányzat és bízik a 
pályázat sikerességében.  
 
 



Csákvári Antal: 
Kérdés, hozzászólás nem lévén kéri, szavazzanak. Megállapítja, hogy a bizottság 6 igen 
egyhangú szavazattal támogatja Közgyűlés elé terjesztését. 
 
 

26/2011. (03.23.) sz. HEB. döntés 
 

Eger Megyei Jogú Város Közgyűlése Humán Erőforrás Bizottsága támogatja az alábbi 
határozati javaslat Közgyűlési elfogadását. 
 

1. Eger Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a 7/2011(III.9) BM rendelet 
alapján igényelhető támogatási lehetőségről szóló előterjesztést, és támogatja a 
Felsővárosi Általános Iskola és Előkészítő Szakiskola keretein belül működő Balassi 
Bálint Tagiskola (Eger, Malomárok u. 1.) felújítási illetve sport infrastruktúra-
fejlesztési pályázatának benyújtását. 

 
2. Eger Megyei Jogú Város Közgyűlése dönt a Balassi Bálint Tagiskola felújítási célú, 

a 7/2011(III.9) BM rendelet 1. § 1. bekezdés a.) pontja alapján igényelhető 
támogatásra benyújtandó pályázat megvalósításához szükséges 7.5 millió Ft pályázati 
sajáterő biztosításáról, Eger Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2011. évi 
költségvetése terhére. 

 
3. Eger Megyei Jogú Város Közgyűlése dönt a Balassi Bálint Tagiskola sport 

infrastruktúra-fejlesztési célú, a 7/2011(III.9) BM rendelet 1. § 1. bekezdés b.) 
pontja alapján igényelhető támogatásra benyújtandó pályázat megvalósításához 
szükséges 5 millió Ft pályázati sajáterő biztosításáról, Eger Megyei Jogú Város 
Önkormányzatának 2011. évi költségvetése terhére 

 
Felelős:  Habis László 

polgármester 
 
Határidő:    2011. március 31. 

 
 
 
4.) Előterjesztés a 2011/2012. tanévben indítandó általános iskolai első évfolyamos 

osztályok számáról 
Előterjesztő: Ballagó Zoltán irodavezető 
Előadó: Kovács László alsófokú ügyintéző 

 
Csákvári Antal: 
Sajnos látható a demográfiai adatokból, hogy kevesebb a gyermeklétszám, kevesebb gyermek 
születik.  
 
Ballagó Zoltán: 
Elmondta a bizottságnak, hogy március elején megszületett az az eredmény, amely látható az 
előterjesztésben. Ez azt mutatja, hogy, az öt intézmény közül négy intézményben nincs gond a 
tervezett osztályok indításával. Az intézményeknél annyi osztályt tudtak indítani, amennyit 
terveztek. Az igazi nagy probléma a Felsővárosi városrészen van, különösen a székhely 
iskolában, ahol tíz tanuló jelentkezését regisztrálták. A másik két feladatellátási helyen a 



tervezett két osztályra való gyereklétszám sem realizálódott a jelentkezések során. Az 
egyeztetések során arra törekedtek, hogy minden tanuló a saját felvételi körzetében kijelölt 
iskolába nyerjen felvételt. Első helyen az egri és a társ önkormányzat tekintetében a körzetes 
tanulók felvételére került sor. Második helyen szerepelt az egri testvérek felvétele, harmadik 
helyen az egri tanulók felvétele. A negyedik és az ötödik helyen szerepeltek a vidéki testvérek 
és az egyéb vidéki tanulók.  
Az öt intézmény közül, a felsővárosit kivéve, négy intézményben az egriekkel bezárólag a 
férőhelyek feltöltődtek. Azokat a tanulókat, akiket elutasítottak az intézmények, azok sem 
lettek kizárva a rendszerből. Ugyanis egy olyan határozatot küldtek az intézményvezető 
kollégák a szülőknek, hogy természetesen helyet tudnak számukra biztosítani a Felsővárosi 
Általános Iskola egyes feladatellátási helyein. Sajnos a tíz fővel nem tudták szakmailag 
elindítani, támogatni az egyik osztály indítását a székhelyiskolában. Természetesen a végső 
számok majd a beiratkozások után dőlnek el. Az a reális, ami a döntési javaslatban 
megjelölésre került. 
 
Fehér Lászlóné: 
Amikor megszületett a döntés, hogy kik kerülnek elutasításra, egyetlen egy olyan szülő sem 
volt, aki jelezte volna, hogy fellebbezni fog. A legnagyobb problémát a testvérek jelentik. 
 
 
Ballagó Zoltán: 
Néhány évvel ezelőtt a középiskolai felvételivel kapcsolatban négy- vagy ötszáz felvétel 
elutasítást kellett kezelni éves szinten. Most a demográfiai apály miatt ez már 80-100 fő körül 
van. Nem vétek az, hogy a szülő él a fellebbezés jogával és az elutasító határozat ellen 
fellebbezést nyújt be.  
A testvérek vonatkozásában egy önkormányzati rendeletre hívja fel a figyelmet, amely 
szabályozza a gyermekek sajátos helyzetét, amely alapján bizonyos tanulókat előnyben kell 
részesíteni a felvételnél. Ez a rendelet az egri testvérekre vonatkozik, nem pedig a vidékiekre. 
Az egri testvérek előnyben lettek részesítve és oda nyertek felvételt, ahová jelentkeztek.  
Verseny van a nem önkormányzati fenntartású intézmények és az önkormányzati 
intézmények között. Nincs igazán ráhatás, hogy a nem önkormányzati iskolákba kiket 
vesznek fel. Hamarabb tartják meg a beiratkozást, nem, vagy hiányosan küldik meg az 
adatokat. Igazából ezzel a helyzettel nem lehet mit kezdeni. Az egyeztetés kezdeményezése 
nem mindig jár sikerrel. Eger Megyei Jogú Város teherbíró képessége sem végtelen ebben a 
gazdasági helyzetben. Minden gyermek járjon a társönkormányzatokkal közösen fenntartott 
intézménybe. A napokban kiküldték a levelet valamennyi önkormányzat részére, hogy 
szeretnének velük megállapodni, hogy fizessenek hozzájárulást a gyerekeik ellátásához.  
Az óvodai felvételnél egészen más a szempont. A vonatkozó jogszabályok szerint „akkor is 
fel kell venni az óvodába, ha a szülőnek a munkahelye az óvoda körzetében van.”. Itt még 
kevesebb a beleszólási lehetősége az intézmények és a fenntartónak. Az a cél, hogy az óvodás 
gyermek helyben maradjon, és ne ürüljenek ki a vidéki óvodák. Amennyiben a gyermek 
bekerült Egerbe, itt akarja igénybe venni a különböző „oktatásszolgáltatási” formákat. Erre 
büszkék lehetnek, mert Eger méltán iskolaváros és a környező települések lakosai szívesen 
járatják ide gyermekeiket akár óvodába, akár általános iskolába, mert itt olyan nevelést- és 
olyan oktatás kapnak, hogy az ezzel foglalkozó szakemberek méltán büszkék lehetnek.     
 
Bodnár Gábor: 
Elmondta, hogy ebből a helyzetből többet és jobbat kihozni nem lehet. Ezt a helyzetet 
bölcsebben kezelni nem lehet.  
    



 
Felföldiné Szabados Ágnes: 
Elmondta, hogy az óvodavezető kollégák közül mindenki arra törekszik, hogy a hozzá 
legközelebb eső általános iskolában próbálja feltölteni minél jobban az osztályokat. Mindig 
azt próbálják a szülőkkel megértetni, hogy teljesen fölösleges elvinni a város egyik végéből a 
másikba a gyereket akkor, amikor magas szintű oktatást a saját környékén is megkaphatják.  
Problémának látja az óvodai körzetet. Az óvodai felvételek úgy vannak meghatározva, hogy a 
törvény azt mondja, hogy „oda kell felvenni a gyereket, ahol a szülő lakik, vagy pedig a szülő 
a körzetében dolgozik”.  Nyilván vidéki gyerek azért kerül be az egri óvodába.  
Nagyon nagy az elkeseredése a most iskolába készülő vidéki gyermekek szüleinek. A 
Felsővárosba nem szívesen viszik a gyerekeket.  
 
 
Martonné Adler Ildikó: 
Elmondta, hogy a Felsővárosi Általános Iskola népszerűsége pontosan emiatt a kistérségi 
megállapodás miatt csökkent. A következő napirendi pontnál tárgyalni fogja a bizottság, hogy 
bizonyos kistérségi megállapodásokat fel fognak bontani. Igenis fel kell bontani, mert Eger 
nem vállalhatja be azokat a rétegeket, azokból a nagyon-nagyon hátrányos szociokulturális 
környezetből érkező gyerekeket ilyen tömegével.  
Szerencsére a Balassi felújításra került, az épület rendelkezik olyan kondíciókkal, hogy ott 
egy óvodai részleget ki lehet alakítani.  
Létezik egy olyan pályázat, aminek keretén belül a sportudvar és az uszoda is felújításra 
kerül. Így a lakosság számára is megnyílhat a sportolási lehetőség.  
Ha a pedagógus is azt látja, hogy megújul a környezet, kapnak lehetőséget, hogy meg tudják 
mutatni azt, hogy tudnak még nagyot alkotni, tudnak még gyerekeket ide vonzani. Akkor a 
szülők is fogják látni azt, hogy ez az iskola azon van, hogy még érdemes gyerekeket vinni, 
még működőképes és ez ennek a városrésznek egy közösségi színtere lesz azon túl, hogy 
iskola.  
 
 
Aranyosi Gábor: 
Elmondta, hogy olyan problémával állnak szembe, amiről beszélni kell, amit nem lehet a 
szőnyeg alá söpörni. Statisztikai adatok mutatják, hogy az elkövetkezendő időszakban a roma 
populáció jelentősen növekedni fog. Nem szerette volna részletezni, hogy milyen a háttere 
ezeknek a gyerekeknek. Teljesen tönkre tudják tenni egy-egy iskola imázsát. Véleménye 
szerint ez társadalmi probléma, sőt európai probléma. Magyarország Európai Uniós 
Elnöksége során a roma felzárkóztatási programot kiemelten kezelni kell. Bízik abban, hogy 
erre megoldást is fognak találni.  
A gyerekekkel foglalkozni kell, munka kell, munkával lehet őket tisztességes állampolgárrá 
nevelni. 
 
Csákvári Antal: 
Kérdés, hozzászólás nem lévén kéri, szavazzanak. Megállapítja, hogy a bizottság 6 igen 
egyhangú szavazattal támogatja Közgyűlés elé terjesztését. 

 
27/2011. (03.23.) sz. HEB. döntés 

 
Eger Megyei Jogú Város Közgyűlése Humán Erőforrás Bizottsága a 2011/2012. tanévben 
indítandó általános iskolai első évfolyamos osztályok vonatkozásában és az alábbi határozat 
elfogadását javasolja: 



 
1. Eger Megyei Jogú Város Közgyűlése engedélyezi, hogy a 2011/2012. tanévben a 

Lenkey János Általános Iskolában az első évfolyamon 2 osztály induljon, a Lenkey 
János Általános Iskola Egerszóláti Tagiskolájában nem indul első osztály.  

 
2. Eger Megyei Jogú Város Közgyűlése engedélyezi, hogy a 2011/2012. tanévben a 

Hunyadi Mátyás Általános Iskolában az első évfolyamon 4 első osztály induljon. 
 

3. Eger Megyei Jogú Város Közgyűlése engedélyezi, hogy a 2011/2012. tanévben a Dr. 
Kemény Ferenc Általános Iskolában az első évfolyamon 3 osztály, a Dr. Kemény 
Ferenc Általános Iskola Árpád Fejedelem Tagiskolájában pedig 1 első osztály induljon. 

 
4.  

a) Eger Megyei Jogú Város Közgyűlése nem engedélyezi, hogy a 2011/2012. 
tanévben a Felsővárosi Általános Iskola és Előkészítő Szakiskola székhely 
intézményében az első évfolyamon osztály induljon. 

 
b) Eger Megyei Jogú Város Közgyűlése engedélyezi, hogy a 2011/2012. tanévben a 

Felsővárosi Általános Iskola és Előkészítő Szakiskola Balassi Bálint 
Tagiskolájában az első évfolyamon 2 osztály induljon 
 

c) Eger Megyei Jogú Város Közgyűlése engedélyezi, hogy a 2011/2012. tanévben a 
Felsővárosi Általános Iskola és Előkészítő Szakiskola Tinódi Sebestyén 
Tagiskolájában az első évfolyamon 2 osztály induljon 
 

d) Eger Megyei Jogú Város Közgyűlése engedélyezi, hogy a 2011/2012. tanévben a 
Felsővárosi Általános Iskola és Előkészítő Szakiskola Móra Ferenc Előkészítő 
Szakiskola Tagiskolájában az első évfolyamon 1 osztály induljon 
 

e) Eger Megyei Jogú Város Közgyűlése nem engedélyezi, hogy a 2011/2012. 
tanévben a Felsővárosi Általános Iskola és Előkészítő Szakiskola Egerbaktai 
Tagiskolájában az első évfolyamon osztály induljon. 

 
5. Eger Megyei Jogú Város Közgyűlése engedélyezi, hogy a 2011/2012. tanévben a 

Pásztorvölgyi Általános Iskola és Gimnáziumban az általános iskola első 
évfolyamán 2 osztály induljon. 

 
     Felelős: a jegyző megbízásából 
       Oktatási, Kulturális, Sport és Ifjúsági Iroda  
       Ballagó Zoltán Irodavezető 
       
     Határidő: 2011. augusztus 31. 
 
 
 
 
 
5.) Előterjesztés Intézményfenntartó Mikro-társulások Társulási Megállapodásának 

felmondásáról 
Előterjesztő: Ballagó Zoltán irodavezető 



Előadó: Merczel Éva előterjesztés készítő 
 
Ballagó Zoltán: 
Az előterjesztés kiegészítéseként elmondta, hogy a városban működő önkormányzati 
fenntartású általános iskolák közül négy intézményfenntartó társulásként működik. A 
Pásztorvölgyi Általános Iskola és Gimnáziumot a város egyedül tartja fenn. Az 
Intézményfenntartó Mikro-társulások vonatkozásában az együttműködés alapját a társulási 
megállapodás képezi, amely szabályozza az együttműködésnek a különböző elemeit. Ezek 
között szerepel a költségek megoszlása. Ennek egyik pontja azt tartalmazza, hogy a 
társönkormányzatok un. kiegészítő hozzájárulását fizetnek azon tanulók után, akik a közösen 
fenntartott intézményben veszik igénybe az oktatás-szolgáltatást.  A különböző normatív 
állami hozzájárulás csökkenés okán, valamint Eger Megyei Jogú Város teherbíró képessége is 
eljutott arra a pontra, hogy ezt a társulási megállapodást módosítsák. Eger Megyei Jogú Város 
egy előterjesztéssel élt a társönkormányzatok felé, hogy módosítsák ezt a társulási 
megállapodást. Kiterjesztik a társönkormányzatok fizetési kötelezettségét azon tanulók után 
is, akik nem a közösen fenntartott iskolába járnak, hanem a többi általános iskolába.  
Kérték a társönkormányzatokat, hogy nyilatkozzanak, hogy hogyan állnak hozzá ehhez a 
kezdeményezéshez. Voltak önkormányzatok, amelyek elfogadták a társulási megállapodás 
ilyen módosítását. Voltak olyan önkormányzatok, akiktől nem kaptak egyértelmű választ. 
Ostoros vonatkozásában úgy tűnik nem valószínű, hogy meg fognak tudni egyezni. Nem 
hajlandók még ezt a csökkentett mértékű plusz támogatást Egernek megfizetni, aminek 
következtében kezdeményezni kellene Egernek a társulási megállapodás felmondását.  
A jelenlegi álláspont szerint a döntési javaslat 1. pontja megállja a helyét.  
A Felsővárosi Általános Iskola vonatkozásában elmondta, hogy az anyagküldést követően 
volt Demjénben a képviselő-testületi ülés és Demjén úgy határozott, hogy kilép az 
Intézményfenntartó Mikro-társulásból. Demjén önként akar Kerecsenddel egy új 
Intézményfenntartó Mikro-társulást létrehozni, ami azt jelenti, amennyiben kilép akkor 2012. 
szeptemberétől Eger városát nem kötelezi, hogy a demjéni gyerekeket kötelező jelleggel 
felvegye az általános iskolai hálózatba.  
Egerbakta vonatkozásában is megtartották a képviselő-testületi ülés és a testület azt a döntést 
hozta, hogy egyetlen egy óvodás gyermeknek a szülője sem nyilatkozott úgy, hogy 
Egerbaktán szeretne járni általános iskolába elsőbe. Az egerbaktai tagiskola megszüntetését 
tervezik és hajlandóságot mutatnak a kiegészítő hozzájárulás megfizetéséhez.  
Egerszalókon ezen a napon kezdődött a testületi ülés.  A vonatkozó jogszabályok és a 
társulási megállapodás azt mondja ki, hogy ha bármelyik fél fel kívánja mondani a társulási 
megállapodást, azt március hó utolsó napjáig teheti meg. Eger Megyei Jogú Városának 
március 31-én lesz Közgyűlése, legutoljára itt van lehetősége minősített többséggel dönteni 
erről. Ezt megelőzően a bizottságok megtárgyalják és véleményt mondanak. 
Az előterjesztést a Költségvetési és Gazdálkodási Bizottság, valamint a Pénzügyi és Ügyrendi 
Bizottság  megtárgyalta és javasolta Közgyűlés elé terjesztését. 
 
Csákvári Antal: 
2007-ben felépítették a Mikor-társulásokat, ez nem volt egy helyes lépés, nem működik a 
dolog. Az előttük álló döntési javaslatot támogatni kell, mert Eger városa nem vállalhatja 
ezekkel a kondíciókkal tovább ennyire egyoldalúan és nem partnerek a települések.   
 
Bodnár Gábor: 
Támogatja az előterjesztést, de annyi hátulütője van a dolognak, hogy azokat a gyerekeket 
már haza nem lehet küldeni, akik benn vannak az iskolahálózatban. Nem is fogják értük 
fizetni a normatív hozzájárulást a társ önkormányzatok. Ebből Eger már jól nem jön ki.  



 
Csákvári Antal: 
Kérdés, hozzászólás nem lévén kéri szavazzanak. Megállapítja, hogy a bizottság 6 igen 
egyhangú szavazattal támogatja Közgyűlés elé terjesztését. 

 
28/2011. (03.23.) sz. HEB. döntés 

 
A Humán Erőforrás Bizottság támogatja az előterjesztés Közgyűlés elé terjesztését az alábbi 
határozati javaslattal:  
 

1. Eger Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése az Eger-Ostoros 
Intézményfenntartó Mikro-társulás - a Társulási Megállapodás IV.1., V. 2-3. 
pontjaiban meghatározottakra figyelemmel - Társulási Megállapodását 2011. 
december 31-ével felmondja.  

 
Felelős: Habis László 
 Polgármester 

 Oktatási, Kulturális, Sport és Ifjúsági Iroda 
 Ballagó Zoltán 
 irodavezető 
Határidő: 2011. március 31. 

 
2. Eger Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése az Eger-Demjén-Egerbakta-

Egerszalók Intézményfenntartó Mikro-társulás - a Társulási Megállapodás IV.1., 
V. 2-3. pontjaiban meghatározottakra figyelemmel - Társulási Megállapodását 2011. 
december 31-ével felmondja. 

 
Felelős: Habis László 
 Polgármester 
 Oktatási, Kulturális, Sport és Ifjúsági Iroda 
 Ballagó Zoltán 
 irodavezető 
Határidő: 2011. március 31. 

 
3. A Közgyűlés a Társulási Megállapodások felmondásával összefüggő további 

intézkedések megtételét a Polgármesteri Hivatal Oktatási, Kulturális, Sport és Ifjúsági 
Irodájának adja feladatul. 

 
Felelős: Habis László 
 Polgármester 
 Oktatási, Kulturális, Sport és Ifjúsági Iroda 
 Ballagó Zoltán 
 irodavezető 
Határidő: 2011. december 31. 

 
 
 
6.) Javaslat a Heves Megyei Rendőr-főkapitányság, a Kossuth Zsuzsa Gimnázium, 

Szakképző Iskola és Kollégium és Eger Megyei Jogú Város Önkormányzata közötti 
három oldalú megállapodás megkötésére 



Előterjesztő: Ballagó Zoltán irodavezető 
Előadó: Merczel Éva előterjesztés készítő 
 

 
Csákvári Antal: 
Az elmúlt évben az Oktatási Bizottság a Kossuth Zsuzsa Gimnáziumban a gimnáziumi 
beiskolázást a következő tanévtől (2011/2012-től) megszüntette. Az iskola vezetése rendőr 
szakközépiskolai osztályt indítana. Ehhez az elmúlt évben az Oktatási Bizottság és a 
Közgyűlés is beleegyezését adta. Most vált aktuálissá, hogy a három fél között megköttetne az 
a megállapodás.  
 
 
Csákvári Antal: 
Kérdés, hozzászólás nem lévén kéri, szavazzanak. Megállapítja, hogy a bizottság 6 igen 
egyhangú szavazattal támogatja Közgyűlés elé terjesztését. 

 
29/2011. (03.23.) sz. HEB. döntés 

A bizottság javasolja Eger Megyei Jogú Város Közgyűlésének az alábbi határozat elfogadását 
 
Eger Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megtárgyalta a Heves Megyei Rendőr-
főkapitányság, a Kossuth Zsuzsa Gimnázium, Szakképző Iskola és Kollégium és Eger Megyei 
Jogú Város Önkormányzata közötti három oldalú megállapodás megkötéséről szóló javaslatot 
és az alábbiakról döntött: 
 
A Közgyűlés támogatja a Heves Megyei Rendőr-főkapitányság, a Kossuth Zsuzsa 
Gimnázium, Szakképző Iskola és Kollégium és Eger Megyei Jogú Város Önkormányzata 
közötti együttműködési megállapodás megkötését, és felhatalmazza Habis László 
polgármestert az együttműködési megállapodás aláírására. 
 
 

Felelős: Habis László 
 Polgármester 
  
 Ballagó Zoltán 
 Irodavezető 
 Oktatási, Kulturális, Sport  
 és Ifjúsági Iroda 
 
 
Határidő: 2011. május 31. 

 
 

 
7.) Javaslat Eger Megyei Jogú Város Gyermek- és Ifjúsági Koncepciójának elfogadására 

Előterjesztő: Ballagó Zoltán irodavezető 
Előadó: K. Fekete Mária ifjúsági referens 

 
 
 
 



Fekete Mária:  
Elmondta, hogy az ifjúságkutatás után lezajlott konzultáción közel kétszáz résztvevőt, 
szakértő tanárokat, civileket kérdeztek meg. Ez alapján, illetve az öt évvel ezelőtti koncepció 
tanulságai alapján készült el a mostani koncepció.  
Erre épül majd a cselekvési terv, amely már konkrét feladatokat tartalmaz. 
 
Bognár Ignác:  
Kérdésként tette fel, hogy az ifjúságkutatás a cigányproblémával mennyire foglalkozik? 
Véleménye szerint ez a probléma nem került kifejezésre.  
 
Csákvári Antal:  
Külön problémakört vázolt Bognár úr, amit nem lehet ebben a részben kezelni. Külön 
programot lehetne készíteni ezzel kapcsolatban, semmiképpen nem a koncepcióban 
kezelendő. A cselekvési tervben már lehetne például konkrétabbá tenni, feladatokat 
meghatározni.   
 
 
Fekete Mária:  
Az összegzésben a kutatók ajánlása is az volt, hogy mindenkinek esélyt kell adni. Szerepel 
hátrányos helyzet a kulturális szabadidő eltöltésével kapcsolatban, de mivel ez koncepció, 
ezért általánosságok vannak benne.  
 
Bognár Ignác:  
El lehet-e fogadni azt a tényt, hogy erre a problémára nagyobb hangsúlyt kellene fektetni? 
 
Csákvári Antal:  
Jobbító szándékkal beszél mindenki, mindenképpen az ügy előrelépésére törekednek.  
Megköszönte az anyag összeállítását, viszont hiányolt belőle dolgokat, amit kér, a cselekvési 
tervben megfogalmazni. pl. hazafias nevelés. A kormánnyal harmonizálva külhoni magyar 
területekre lehet pályázni az intézményeknek, iskoláknak és jó lenne, ha ez Egerben is 
megvalósulna. Eger városa támogatná a diákok utaztatását.  
 
Lombeczki Gábor:  
Elmondta, hogy részt vett a koncepció kidolgozásában. Abban állapodtak meg Fekete 
Máriával, hogy a konkrét dolgok a cselekvési tervben kerülnek szerepeltetésre.  
 
Bognár Ignác: 
Javasolta, hogy az etnikai arányok figyelembe vételével nagyobb figyelmet kell fordítani a 
helyzet kezelésére.  
 
Aranyosi Gábor:  
Elmondta, hogy most készül a roma felzárkóztatási program, amely Európai Uniós szintű. 
Javasolta, erre támaszkodva építsenek be valamit.  
 
 
Csákvári Antal: 
Kérdés, hozzászólás nem lévén kéri szavazzanak. Megállapítja, hogy a bizottság 5 igen, 1 
tartózkodással támogatja a koncepció Közgyűlés elé terjesztését. 
 
 



30/2011. (03.23.) sz. HEB. döntés 
 
1. A Humán Erőforrás Bizottság támogatja a javaslat Közgyűlés elé történő terjesztését. 
 
2. A Humán Erőforrás Bizottság támogatja az előterjesztés mellékletét képező Eger Megyei 

Jogú Város Gyermek- és Ifjúsági Koncepciójának elfogadását. 
 
 
     Felelős: Ballagó Zoltán 
       Irodavezető 
       Oktatási, Kulturális Sport és Ifjúsági Iroda 
 
     Határidő: 2011. április 1. 
 
 
 
 
8.) Előterjesztés az „Előny 2011” pályázat kiírásáról  

Előterjesztő: Ballagó Zoltán irodavezető 
Előadó: K. Fekete Mária ifjúsági referens 

 
 
Csákvári Antal:  
Elmondta, hogy egy millió forint lesz a felhasználható összeg.  
 
Csákvári Antal: 
Kérdés, hozzászólás nem lévén kéri, szavazzanak. Megállapítja, hogy a bizottság 6 igen  
egyhangúlag támogatja az „Előny 2011” pályázat kiírás Közgyűlés elé terjesztését. 
 
 

31/2011. (03.23.) sz. HEB. döntés 
 
 
Eger Megyei Jogú Város Humán Erőforrás Bizottsága az „Előny 2011” pályázati kiírásról 
szóló előterjesztést  saját hatáskörében jóváhagyta.  
 
 
9.) Előterjesztés az óvodai-, iskolai úszásoktatás és diáksport egyesületek, sportkörök  

felkészülési (alap) támogatásának felosztására 
      Előterjesztő: Ballagó Zoltán irodavezető 
      Előadó: Hegedüs Gábor sportreferens 
 
 

Hegedüs Gábor:  
Elmondta, hogy az ADSB és a KDSB részt vett a pontrendszer kidolgozásában, erre két 
évente vissza szoktak térni. A hivatal feladata, hogy összedolgozza ezt a javaslattételt. 

 
 

Csákvári Antal:  



Gratulált a Hunyadi Mátyás Általános Iskola csapatának, akik megnyerték az Országos 
Diákolimpiát, első helyezést értek el.  
 
Dr. Nagy Árpád:  
Sajnálatát fejezte ki, hogy a sportra fordítható összeg lecsökkent Eger városában is. Elmondta, 
hogy nem szembe kellene állítani a diáksportot, élsportot, a rekreációs sportot, hanem ezeket 
össze kellene fogni és a jelentkező igényeket olyan módon kezelni, hogy a legjobban jöjjön ki 
a szakág. 
 
Csákvári Antal:  
Eger költségvetése nem hasonlítható össze Debrecennel vagy Győrrel.  
 
Csákvári Antal: 
Kérdés, hozzászólás nem lévén kéri, szavazzanak. Megállapítja, hogy a bizottság 6 igen  
egyhangúlag támogatja az előterjesztés Közgyűlés elé terjesztését. 

 
32/2011. (03.23.) sz. HEB. döntés 

 
Eger Megyei Jogú Város Humán Erőforrás Bizottsága saját hatáskörben elfogadja az óvodai-, 
iskolai úszásoktatás és felkészülési (alap) támogatás 2011. évi felosztására az alábbi 
táblázatokban tett javaslatot.  
 

Ssz. Önkormányzati fenntartású 
              intézmény 
               (EKVI) 
 

Támogatás 

Ft-ban 
 

1. Szivárvány Óvoda (Kertész u.) 40.000,- Ft 
2. 

Szivárvány Óvoda Napsugár Tagóvoda (Kodály 
Z. u.) 

40.000,- Ft 

3. Deák F. Óvoda (Deák F. u.) 40.000,- Ft 
4. Katica Óvoda (Széchenyi u.) 40.000,- Ft 
5. Dr. Hibay K. Óvoda (Hibay K. u.) 40.000,- Ft 
6. Csillagfény Óvoda (Tittel P. u.) 40.000,- Ft 
7. Ney Ferenc Óvoda Farkasvölgyi 

Tagóvoda 
40.000,- Ft 

8. Ney Ferenc Óvoda  (Ifjúság u.) 40.000,- Ft 
9. Epreskert úti Óvoda 80.000,- Ft 
10. Eszterlánc Óvoda (Remenyik Zs. u.) 50.000,- Ft 
11. Benedek Elek Óvoda (Vallon u.) 50.000,- Ft 
12. Gyermekkert Óvoda (Nagyváradi u.) 50.000,- Ft 
13. Gyermekkert Óvoda Zöld 

LigetTagóvoda 
40.000,- Ft 

14. Gyermeklánc Óvoda (Vízimolnár u.) 50.000,- Ft 
15. Joó János Óvoda (Kallómalom u.) 60.000,- Ft 
16. Ovi - Vár Óvoda (Tavasz u.) 70.000,- Ft 
17. Bervavölgyi Óvoda  (1. sz. lakótelep) 40.000,- Ft 
18. Deák Ferenc Óvoda Arany J. Tagóvoda 

(Arany J. u.) 
30.000,- Ft 

 Összesen: 840.000,- Ft 



 
 
 
 

10.) Javaslat szabadidős és sportprogramok, sportegyesületek, egyéni sportolók rangos  
eseményeken történő részvételének támogatására pályázati rendszer keretében 
      Előterjesztő: Ballagó Zoltán irodavezető 
      Előadó: Hegedüs Gábor sportreferens 
 

Csákvári Antal:  
Elmondta, hogy egymillió forintról van szó, melyet pályázati forrásból biztosítanak. Ez 
lehetőség a sportolóknak, sportegyesületeknek. 
 
Bognár Ignác:  
Észrevételét fejezte ki, hogy túl rövid a határidő a benyújtás és a megjelenés között.  
 
 
Csákvári Antal: 
Kérdés, hozzászólás nem lévén kéri, szavazzanak. Megállapítja, hogy a bizottság 6 igen  
egyhangúlag támogatja az Előterjesztés Közgyűlés elé terjesztését. 
 

 
33/2011. (03.23.) sz. HEB. döntés 

 
A Bizottság saját hatáskörben elfogadja a szabadidős sportprogramok, sportegyesületek, 
egyéni sportolók rangos eseményeken történő részvételének támogatására, pályázati rendszer 
keretében tett javaslatot. 
 
     Határidő: 2011. április 30. 
     Felelős:Ballagó Zoltán  
                 Oktatási, Kulturális, Sport és Ifjúsági Iroda  
      Juhászné dr. Krecz Erzsébet 
      Gazdasági  

Irodavezető 
 

 
12./Előterjesztés gyermekvédelmi szakellátásra vonatkozó ellátási szerződés megkötéséről 

      Előterjesztő: Dr. Palotai Zsuzsanna 
 

 
Dr Palotai Zsuzsanna 
2009-től kötelező feladat ezt az ellátási szerződést megkötni. Ezekről a feladatokról a 
szerződés hatályba lépése előtt is sok vita volt. A város azt vallotta, hogy a 2009 után 
elhelyezett első gyermektől kezdve vállalnak kötelezettséget. A megye illetve más 
önkormányzatok is ezzel nem értettek egyet. A mi álláspontunkat egy perben is ki kellett 
próbálnunk. A Megyei Önkormányzat a 2009-es évi teljes feladat ellátásra 36 M Ft-os számlát 
küldött nekünk. Ebben a perben azt állapították meg, hogy a mi álláspontunk a helyes. A 

           
Nem önkormányzati intézmény: 
 

 

19. 
 

Jó Pásztor Óvoda 
 

40.000,- Ft 
 

 Mindösszesen: 880.000,- Ft 



pernek 2009-ben lett vége. Mivel a megye nem tudta álláspontját bizonyítani, ezért 2009. évre 
nem keletkezett díjfizetési kötelezettségük. 2010. évben egy egyeztetés történt, melynek 
értelmében az elszámolás utólag fog történni. Minden év február 28-ig összesíti a megye, 
hogy mennyi gyermeket látott az előző évben, és milyen összeget fordított ezen ellátásokra a 
normatíván felül. Ezt az összeget kérheti tőlük a megye.  
Javasolná a későbbiekben, hogy üljenek le a megye képviselőivel és beszéljék a közösen 
ellátandó feladatokról, problémákról. Például a középfokú oktatásban is rengeteg olyan 
gyermeket látnak el, akiket már nem kellene. A megye nem igazán látja el a középfokú 
oktatást. 
 
Csákvári Antal  
A megyének át kellene adni a középfokú oktatás ellátásából feladatokat. 
 
Dr Palotai Zsuzsanna 
A megye nem köteles ezeket a feladatokat átvenni. 
 
Csákvári Antal  
Tehát itt egy olyan 15,2 M Ft-ról beszélnek, amely a költségvetésükbe is be lett építve. 
 
Dr Palotai Zsuzsanna 
2012-ben lesz, a szerződés után fizetési kötelezettségük. 
 
Csákvári Antal 
Kérdés, hozzászólás nem lévén kéri, szavazzanak. Megállapítja, hogy a bizottság 6 igen szavazattal 
elfogadja a napirend közgyűlés elé terjesztését. 
 

 
34/2011. (03.23.) sz. HEB. döntés 

 
 

A Bizottság javasolja feladatellátási szerződés megkötését a Heves Megyei Önkormányzattal, 
a gyermekvédelmi szakellátás keretében az ideiglenes hatállyal elhelyezett, valamint az 
átmeneti és tartós nevelésbe vett, egri lakóhelyű gondozottak ellátására. 

 
 

13./Tájékoztató közoktatási intézmények 2010. évben végrehajtott komplex ellenőrzésről 
 Előterjesztő: Ballagó Zoltán irodavezető 
 Előadó: Bíróné Bardi Ágnes irodavezető helyettes 
 
A tájékoztatót a bizottság egyhangúlag tudomásul vette. 
 
 

14./ Tájékoztató a Comenius Régió Partnerségek pályázatban való részvételről 
  Előterjesztő: Ballagó Zoltán irodavezető 
  Előadó: Merczel Éva 
 
A tájékoztatót a bizottság egyhangúlag tudomásul vette. 
 
 

15./ Tájékoztató a 2010. évi informatikai fejlesztésekről, átalakításokról 
  Előterjesztő: Dr. Kovács Luca  



  Előadó: Erdei Gyula  
 

Erdei Gyula: 
A rendelkezésre álló eszközöket felhasználva és kihasználva, felgyorsításra került a 
számítógépes hálózat. Megszünt a 6 éve fennálló hálózati lassulások sorozata. Jórészt a 
korábban megvásárolt „álló” eszközöket felhasználva költségtakarékos megoldás született. 
 
2010. októberben lezajlott az iktatórendszer teljes áttelepítése egy új szerverre és egy új 
adattároló egységre. Futtató operációs rendszer és adatbázis kezel szoftver terén is a lehet 
legfrissebb verzió migrálása megtörtént. 
További fejlesztések történtek még a vírusvédelmi, valamint új email rendszer kialakítása 
terén is. 
Kiépítésre került az egyik legkorszerűbb levelező rendszer legújabb verziója. A feladat 
nagyon összetett volt, a kliensek migrációja az új rendszer év végéig befejeződik. A rendszer 
központilag koordinált feladatkiosztásra, központi címtár használatára is alkalmas. A kéretlen 
levelek (SPAM) szűrési módszere megfelel a kor követelményének. 
Fontos újdonság, hogy a rendszer alkalmas arra, hogy bárki egyszerűen (a bankok által is 
használt biztonságos HTTPS felületen keresztül) hitelesítést követően szoftvertelepítés nélkül 
otthonról is hozzáférhet a hivatali levelezéséhez. 
Megtörtént továbbá a központi rendszermenedzsment rendszer kialakítása, a korszerű LCD 
monitorok beszerzése, szerver oldali fejlesztések (alkatrészek, hálózati kiegészítők, 
adattárolók), továbbá a tűzfalrendszer cseréje megtörtént. 

 
Eger Megyei Jogú Város Közgyűlésének Humán Erőforrás Bizottsága „a 2010. évi 
informatikai fejlesztésekről, átalakításokról” szóló tájékoztatót megvitatta, támogatja 
Közgyűlés elé terjesztését. 

 
 

Kmf. 
 
 
 
Csákvári Antal       Vassné Haraszti Zsuzsa 
HEB elnöke         jegyzőkönyvvezető 
 

 
 
 


